
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 26. april 2023 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 
Næstformand: Niels-Henrik Holm 
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Mette Bertram, Ayane 
Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov og Simon Johansen 
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund 
Elevrepræsentanter: Caroline Østerlund og Magnus Wettergreen 
Skoleleder: Louise Schaaf 
Souschef:  
SFO- og klubleder: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Kamilla Kjørup, Julie Boeskov, 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden 

17.30 - 18.00 
(30 min.) 

1. Formøde og spisning  
  

Drøftelse 

18.00 – 18.20 
(20 min.) 

2. Nyt fra ledelsen  
a. Status på fagfordeling 

Vi har haft en god proces. Som noget nyt startede vi hele 
processen med en fælles opstart for både lærere og pædagoger. 
Vi har foretaget nogle ændringer i processen for at imødekomme 
trivselsmålingen. Bl.a. er profilskemaer udgået, og nye tiltag blev 
kommunikeret før opstart 
Vi er pt. nået langt, og følger vores tidsplan. Vi regner med at der 
skal ansættes 2 lærere.  

b. Status på opstart af stjernebørn  
 
Vi er kommet godt i gang. Børnene har nu været her i 2½ uge. Den 
første tid går med at falde til og blive tryg i gruppen.  
 
Der er nogle børn der har fået tildelt nogle øremærkede timer fra 
1.august. Vi har derfor tilført nogle timer allerede nu, så der er 
ekstra bemanding.  

Orientering  

18.20 – 18.30 
(10 min.) 

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Nyt fra SFO’en: 
- 3.klasserne er startet på Pitten 
- Der har været afholdt kolonimøde, og alle 49 pladser blev 

udsolgt på to timer 
- Torsdag den 4/5 er der Forårsfest på Pitten 

Orientering  

18.30 – 18.40 
(10 min.) 

4. Nyt fra elevrådet  Orientering  



Elevrådet ønsker at få mere medbestemmelse i timerne. Ikke på 
indholdet, men på hvordan undervisningen foregår på. F.eks. aktiv 
læring i stedet for længere lærerforedrag.   
 
Elevrådet har evalueret tiltaget med de nye udskolingsfrikvarterer. 
Det nye tiltag er blevet modtaget meget positivt blandt børnene, 
og elevrådet ønsker at tiltaget fortsætter.   

18.40 – 18.40  
(0 min.) 

5. Nyt fra formand og næstformand 
a. Intet nyt at berette  

Der er sendt en spam-mail ud til skolebestyrelsesmedlemmer i 
kommunen med opfordring til at købe noget. Vi skal være obs. på 
at det er spam, og at ingen bestyrelsesmedlemmer har sendt noget 
ud med salg. 

Orientering 

18.40 – 18.50 
(10 min.) 

6. Planlægningsgruppe til kontaktforældremødet i november 
a. Der er brug for 2 forældrerepræsentanter, der 

sammen med skolens ledelse planlægger mødet. 
Mette Bertram og Ayane Hassan plus ledelse udgør 
arbejdsgruppen.  

Beslutning 

18.50 – 19.05 
(15 min.) 

7. Trivselsmåling blandt eleverne – hvordan bruger vi det på 
Ellemarkskolen  

Trivselsmålingen er national og bliver taget en gang om året.  
 
Vi får resultaterne som en skolerapport fordelt på indskoling og 
mellemtrin/udskoling, og en rapport for hver enkelt klasse.  
Skolebestyrelsen blev præsenteret for rapporternes format for 
hhv. indskoling og mellemtrin/udskoling.  
 
På Ellemarkskolen indgår Trivselsmålingen sammen med de faglige 
testresultater som datagrundlag på vores klassekonferencer. 
 
En klassekonference er hvor lærere sidder sammen med ledelsen 
og faglige vejledere og vurderer data og iværksætter indsatser. På 
baggrund af klassekonferencen fordeles der bl.a. ressourcer til det 
første kvartal eller mere.  

Orientering/ 
drøftelse 

19.05 - 19.50 
(45 min.) 

8. Oplæg om sportsklasser på Ellemarkskolen 
Oplægget blev rykket frem på dagsordenen så koordinatorerne 
(oplægsholderne) ikke skulle blive unødvendig lang tid.    
Koordinatorerne fra sportsklasserne holdt oplæg. 
 
Ellemarkskolen har haft Køge kommunes sportsklasser siden 2016.  
For at komme i betragtning til sportsklassen, skal en af følgende 
kriterier være opfyldt:  

- Bor i Køge og dyrker sport i Køge kommune 
- Bor i Køge, men dyrker sport uden for kommunen 
- Bor ikke i Køge men dyrker sport i kommunen. 

 
Eleverne har grundtræning på skemaet tre gange om ugen, hvor 
der bl.a. trænes koordination, corestabilitet, konditionstræning, 
stabilitet og let plyometri.  

Oplæg/drøftelse  



 
Alle obligatoriske fag følges med samme timetal som andre 7.-
9.klassser.  
Undervisningsmaterialer er digitale, så eleverne kan følge 
undervisningen, selvom de f.eks. er afsted på træningsture, og 
lektier planlægges i længere perioder ad gangen, så det er mere 
fleksibelt for eleverne.  
 
Der har været stor interesse for at blive optaget næste skoleår. Vi 
modtog 46 ansøgninger i år, og efter sommerferien starter der 26 
nye elever.   

19.50 - 20.00 
(10 min.) 

9. Eventuelt  
 
 

Drøftelse  

 

 


